



Course Selection Instructions

Step 1

- 由大同大學【學生校園資訊系統】輸入【學號】與【密碼】登入系統。

Log in through the 【Campus Information System】 , input your 【Student Number】 and 【Password】



The image shows the login interface of the Tatung University Campus Information System. The header includes the university logo, name, and system title. The login section has fields for student ID and password, and a login button. Annotations with orange arrows point to these fields and the button, providing instructions in English. A green box contains a note about password requirements for first-time users. The page also features a large orange '行動化' (Mobile) label and a small image of a tablet and smartphone in the bottom right corner.

大同大學 Tatung University **校園資訊系統** 學生學習歷程檔案

系統登入

學號:

密碼:

Enter your student ID

Default password is F+student ID

Log in

登入說明

第一次登入時，密碼請使用身分證號碼(英文字母大寫)，進入後系統會要求您變更密碼。

行動化

Step 2

- 點選【選課】
Click 【Course Selection】



Step 3

- 選課頁面》點選【各班課程】
Click【Action】》【Class Courses】 to start course registration.

Step 4

- 開始選課 》於下拉式選單選擇系所、班級，即可顯示該班級所開之課程 》點選【課程加選；課程退選】
Course registration 》 Courses list will appear after selecting your Department and Class from the drop-down menu. 》 Click【☒ Add Course；☐ Drop Course】

網路選課 Course Enr

選課處理
Action

已選課程
My Course

功課表
 timetable

系統
System

班級課程： B:事

各班課程
Class Courses

全校教師課程
Instructor Courses

共同科目
Common Courses

通識課程
General Courses

英語授課課程
Courses Taught in English

時段課程
Courses List by Time Slot

快速選課
Quick Selection

處理 Action	課代碼 Code	課程名稱 Course Name	教師 Instructor	必修/選修 Required/Elective	學 Cre			
	B1111	經濟學(一) ECONOMICS	王佳琪	必修 Required	3			
☒ 加	B2311D	統計學(一) STATISTICS	王光正	必修 Required	3			
	B2821A	日語會話(一) JAPANESE CONVERSATION	洪玉樹	必修 Required	1			
	G0040E	現代公民素養 QUALITY OF CONTEMPORARY CITIZEN	李系秀鈴	必修 Required	2			
	G1431B	國語文能力表達(一) ABILITY OF EXPRESSING IN SPOKEN AND WRITTEN CHINESE	紀俊龍	必修 Required	2			
	G1511M	英文(一) ENGLISH	高萍穗	必修 Required	2.0	48/0人	能力編班，勿自	
	G1511N	英文(一) ENGLISH	江妍	必修 Required	2.0	55/55人	能力編班，重修	
☒ 加	G1511O	英文(一) ENGLISH	許峻維	必修 Required	2.0	54/55人	能力編班，重修	
☒ 加	G1511P	英文(一) ENGLISH	朱佩文	必修 Required	2.0	54/55人	能力編班，重修	
	G1511Q	英文(一) ENGLISH	江朝偉	必修 Required	2.0	55/55人	能力編班，重修	
☒ 加	G1511R	英文(一) ENGLISH	張文漢	必修 Required	2.0	51/55人	能力編班，重修	
	G1611K	日語(一) JAPANESE	張嘉真	必修 Required	1.0	64/55人	B1A修課名單由註	

Step 5

完成選課後檢查是否符合下述規則

After completing course selection, please check whether you meet the following rules

- 已由註冊課務組匯入修課名單的必修課程不需勾選(處理欄呈現☒退)，其餘必修課程皆需勾選；選修課程依興趣自由選擇。
Required courses already preloaded by the Registration & Curriculum Division do not need to be selected (they will appear as ☒ Withdrawn in the “Processing“ column). All other required courses must be selected; elective courses may be chosen freely based on your interests.
- 「現代公民素養」及「社會設計」為大一單學期必修課程，若「各班課程」課表未列出，則大一下學期再選修。
Modern Civic Literacy and *Social Design* are single-semester required courses for first-year students. If these courses are not listed in your class schedule, you should take them in the second semester.
- 確認已選學分數是否介於 13~25 學分，若不足請加選至 13 學分，若超過請 退選至 25 學分。
Verify that your total credits fall between 13 and 25. If below 13, add courses; if above 25, drop courses until within the limit.